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Aanwezig: 

Dr. A.J. Oxenaar,  voorzitter 

Ing. J. Hovenier, architect/lid 

Ir. D. Dobbelaar, architect/lid 

Ir. F. Ziegler, stedenbouwkundige/lid 

 

Mede-aanwezig: 

Ing. M. van Aerschot, stadsbouwmeester 

R. Algra, secretaris. 

 

2.  Waarderweg, aanbrengen waterloop. 

Mede aanwezig mevrouw Sillmann, ontwerper openbare ruimte en de heer Korten, gemeentelijk 

projectmanager. 

De ontwerper openbare ruimte toont een doorontwikkeld ontwerp voor een waterloop naast de 

Waarderweg. De waterloop wordt ongeveer een kilometer lang.  

De ambities die uit het vorige ontwerp spraken moesten deels losgelaten worden om budgettaire 

redenen en door de ruime aanwezigheid van te respecteren ondergrondse infrastructuur. Dat neemt niet 

weg dat nog steeds sprake is van een naast de watergang te maken ecologische zone met een bloemrijk 

grasland maar dat in verband met de infrastructuur de oever met beschoeiing iets steiler wordt (het 

water ligt ongeveer een meter lager). Bomen worden geclusterd zodat er open ruimtes ontstaan met  

lichtinval op het water. Verder zal sprake zijn van verspringende haagaanplant bestaande uit liguster, 

hulst en esdoorn, als begeleiders van het eveneens – door de aanwezige kabels en leidingen – 

verspringend verlopende wandelpad. 

De commissie heeft de indruk dat in deze fase van het ontwerp nog onvoldoende geanticipeerd wordt 

op de voorgenomen verbreding van de Waarderweg van twee naar vier rijbanen. Met het oog daarop 

wordt gevraagd de ontwerpopgave te verruimen door ook het toekomstige parkeren, lichtmasten, 

straatprofiel, e.d. mee te nemen en niet alleen in te zoomen op groen. Ten slotte heeft de commissie  de 

indruk dat door de budgettering en verstorende invloed van de ondergrondse infrastructuur de 

continuïteit, die in het vorige ontwerp nog latent aanwezig was, aan het verdwijnen is. De commissie 

meent dat dit geleid heeft tot een compromissenplan dat niet voldoet aan de ruimtelijke kwaliteits-

criteria voor lange lijnen of routes.  

 


